
    

(concept) Notulen van de voorjaarsledenvergadering KWPN, Regio Drenthe 
gehouden op 15 november 2018 te Exloo 

Aanwezig: zie presentielijst 
 
1.  Opening door de voorzitter 
De voorzitter, de heer Oldenziel opent de vergadering. Hij heet een ieder van harte welkom, 
in het bijzonder de heer Van Daalen, voorzitter van het KWPN. De vergadering wordt dit keer 
gehouden bij het Hippisch Centrum in Exloo. Na afloop van de vergadering zal Roy Wilten 
een clinic verzorgen met als onderwerp Hunters en Equitation. 

2. Notulen van de najaarsledenvergadering d.d. 28 maart 2018 
Deze worden goedgekeurd. 

3. Ingekomen stukken/mededelingen 
- Dit jaar is de veulenkeuring Rolde verplaatst naar Eext. De voorzitter informeert naar de 
ervaringen van de aanwezigen. Deze zijn positief. Vanuit de vergadering wordt gevraagd of 
niet de afspraak was gemaakt dat beide veulenkeuringen op een zandbodem zouden 
worden gehouden. Dit is niet het geval, het is aan de fokker om de keuze te maken bij welke 
veulenkeuring het veulen wordt ingeschreven.  
- De stamboekkeuring in Bronneger werd gehouden aan het eind van de middag en de 
avond. Door de grote deelname werd het beide avonden erg laat. Verder is het tijdstip goed 
bevallen. Voor volgend jaar gaat de voorkeur wederom uit naar avondkeuringen.  
- Ook de IBOP is dit najaar op een andere locatie gehouden; het Hippisch Centrum Exloo. 
De deelnemers zijn positief over deze wijziging. 
- De centrale keuring was dit jaar een erg lange en warme dag. Bij de fokrichting springen 
werd in verband met de warmte verkort gejureerd, waardoor we op het tijdschema inliepen. 
Dit zorgde voor lange pauzes, waardoor er bij de huldiging van de fokkers weinig publiek 
was. Bij de dressuur werd minder rekening gehouden met de warmte, met name het 
rondstappen voor het plaatsen van de paarden duurde te lang. 
Voor volgend jaar wordt gekeken naar de mogelijkheid van twee keuringsringen naast 
elkaar. Verder blijft het mooie locatie met voldoende schaduw voor de paarden. 
 
4. Jaarplan 2019 
Voor volgend jaar heeft het regiobestuur zich samen met de afdelingen meer verbinding ten 
doel gesteld, contact met en tussen de fokkers, belangstelling voor elkaars fokkerij.  

5. Begroting 2019 
Bestuurlijk penningmeester mw. Muggen geeft een toelichting op de begroting. Na enkele 
vragen wordt deze door de vergadering goedgekeurd.  

6. Mededelingen ledenraad 
De heer Naberink geeft een toelichting. Vanuit de vergadering wordt naar de cijfers vanuit 
het KWPN kantoor gevraagd, deze presentatie mist inderdaad dit jaar. 
De voorzitter van het KWPN, de heer Van Daalen, geeft een uiteenzetting over de gang van 
zaken en de problemen welke zich de laatste tijd hebben voorgedaan. De heer Knaap is 
ontslagen en ook de heer Nijhof zal, in goed overleg, niet terugkeren. Met name in de 
communicatie had veel beter gekund. Te vaak moest men via de pers lezen wat er aan de 
hand was. De ledenraad werd te laat geïnformeerd. Dit is ook vanuit de regio aangegeven. 
De vergadering staat achter de beslissingen zoals deze genomen zijn, wel wordt er op 
gewezen dat de ledenraad het hoogste orgaan binnen het KWPN is, de leden moeten er op 
kunnen vertrouwen dat zij goed kunnen functioneren. De communicatie is intussen 
verbeterd. 
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Vervolgens wordt er gevraagd naar de financiële consequenties. De heer Van Daalen 
antwoordt dat de vergoeding voor de heer Knaap bekend is. Verder worden er geen 
bedragen bekend gemaakt, dit wordt verantwoord aan de financiële commissie. Het zal 
echter geen gevolgen hebben voor de tarieven voor 2019. 

7. Mededelingen fokkerijraad 
Mw. Kok informeert de vergadering over hetgeen besproken is in de fokkerijraad. In de 
komende periode zal er veel aandacht zijn voor de merrie- en hengstenselectie. Verdeeld 
over het land zullen een aantal fokkerscafés worden georganiseerd waar de leden naar hun 
mening wordt gevraagd. 
In onze eigen regio worden onder leiding van mw. Kok ook een aantal, kleinschalige, 
fokkerscafes georganiseerd. Vooral bedoeld om van elkaars ervaringen en kennis te leren.  

8. Mededelingen inspectie 
Aan de hand van een videopresentatie komen alle Drents kampioenen en de afgevaardigden 
naar de KWPN kampioenschappen in beeld.  
 
9. Mededelingen vanuit jongKWPN 
Mw. Schaaphok geeft een overzicht van de landelijke activiteiten van jongKWPN. In onze 
regio krijgen JongKWPN leden de  mogelijkheid om bij de selectiewedstrijden van de 
Oostermoer Kei mee te jureren. Landelijk heeft jongKWPN momenteel 754 leden, in de regio 
Drenthe 63.  

10. Huldiging fokkers 
Zes fokkers zijn uitgenodigd voor deze huldiging, vier daarvan zijn aanwezig; 
- de heer Van Dijk; King de Niro (De Niro x Ampere) – goedgekeurde hengst 
- mw. Bennink; Kayne (Govenor x Rousseau) – goedgekeurde hengst 
- de heer Zeewuster; Nyandro JZ (Geniaal x Jazz) – 3e plaatst KWPN kampioenschappen 
dressuurveulens 
- de heer Van Vliet; Findsley (Bellisimo x Obelisk) – 3 gouden medailes para dressuur WEG 
Tyron 
 
11. Samenstelling afdelingscommissie afdelingen  
Afdeling Zuidenveld; aftredend en niet-herkiesbaar de heer Wenneker. Aan de 
afdelingscommissie wordt toegevoegd mw. L. Klaassen, zij stelt zich kort voor.   

Samenstelling regiobestuur; 
- namens de afdeling Zuidenveld; aftredend en niet herkiesbaar de heer H. Wenneker   
- namens de afdeling Middenveld-Westhoek: aftredend en niet herkiesbaar; de heer E. 
Zeegers. Als opvolger wordt voorgesteld de heer J. Veenstra 
- namens de afdeling Oostermoer-Noordenveld; aftredend en herkiesbaar; de heer B. Bakker 
Zowel de heer Wenneker als de heer Zeegers worden van harte bedankt voor hun inzet voor 
het KWPN en de regio. De vergadering gaat akkoord met de voordrachten. 
 
2018 is ook het laatste jaar voor regio-inspecteur de heer Iwema. Namens het KWPN wordt 
hij toegesproken door de heer Van Daalen. Voor zijn inzet in de afgelopen jaren ontvangt hij 
de zilveren KWPN speld.  
Begin 2019 zal er nog een moment zijn waarop de heer Iwema afscheid neemt van de 
Drentse leden.  

12. Rondvraag  
Dhr. Linneman merkt op dat zodra een online veiling gesloten is de prijzen worden 
verwijderd. Hij wil graag weten waarom. 
De reden is niet bekend, dit wordt nagevraagd. 
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Dhr. Koerts vraagt of het bekend is hoeveel veulens bij de online veiling worden 
teruggestuurd. Klopt het dat dit binnen 10 dagen zonder opgaaf van reden kan. 
De heer Van Daalen antwoordt dat het wettelijk geregeld is dat een veulen binnen 14 dagen  
zonder opgaaf maar wel met dierenarts verklaring terug kan.  

De heer Van Daalen maakt het regiobestuur een compliment voor het infoboekje van de 
ledenvergadering.  

14. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter, de heer Oldenziel, de vergadering. Hij 
verzoekt de aanwezigen mee naar de hal te gaan voor de clinic van de heer Roy Wilten. 


